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Närvarande: 
Kirsten Wretstrand, Emma Hult, Monica Johansson, Stina Johansson, Lena Ögren och Annika Lekman. 

LA-konferens – ställt in konferensen pga. få anmälda. 

Vi får hålla ett telefonmöte istället för att prata om hur de vill göra, samt om organisation/ekonomi-
redovisningen. Känns som att det behövs bli fler aktiva i LA, för de orkar inte med att engagera sig. 

Boka en ny konferens till i januari eller till årsmötet. 
Colliekonferens har ju också varit en tanke om att vi ska ha. 
Går det att kombinera på något sätt. 

Emma och Kirsten bokar ett möte, eller ett par möten. Ett första om lite generellt om läget i LA och 
sen ett till om organisation/ekonomi. 

Fodersponsor 

Kirsten kontaktar OliverPetfood för sponsoravtal inför 2020. 

SM-kommitté 

Vi har en kommitté som har koll på alla checklistor. De kan då stötta LA med att arrangera våra stora 
årliga SM-tävlingar.  
De kan finnas beskrivet vilka rosetter som behöver beställas, både till utställningen och alla 
tävlingarna.  

Monica vill gärna starta upp en kommitté.  

Vi vill att alla tävlande ska få en kanonupplevelse med massor av priser och fina rosetter. 

Alla gamla check-listor finns kvar i word. Kirsten har dom och skickar till Monica så att de kan ha dom 
som en bas. 

Hundmässor 

Styrelsen anmäler och betalar och sen får vi arbeta fram vem som ansvarar på plats. Monica anmäler 
nu till Stockholm Hundmässa. 
Vi behöver även ha fram ett bra presentationsmaterial och en inredning som håller. 
Någon från styrelsen skulle även kunna vara behjälplig både i Stockholm och Göteborg 

Colliebladet 

Vi beslutar att köpa in nya program till Colliebladet enligt offert från Adobe. 

 

Ordförande och sekreterare  Justerare 
 

Kirsten Wretstrand  Monica Johansson 


